
Борис Тадић: Руковање с Тачијем није историјско, већ знак пристојности
недеља, 08 јул 2012 14:29

Лидер Демократске странке Борис Тадић изјавио је данас да руковање са "косовским
премијером" Хашимом Тачијем на Кроација самиту нема никакав историјски значај, већ
да је то било пристојно руковање са представницима Албанаца са Косова.

  

Гостујући на Првој телевизији у емисији "Став Србија" Драгана Бујошевића, Тадић је
рекао да тај тренутак ипак има "једну симболичку димензију".

  

- Не треба га ни потцењивати, то није акт једног тако великог досега. Много је важније
коначно довршити преговоре и пронаћи решење за Косово и Метохију - рекао је Тадић.

  

Према Тадићевим речима, на самит га је позвао хрватски премијер Зоран Милановић, а
како је истакао, важно је и да Србија учествује на међународним форумима на којима се
доносе одлуке.

  

- Ако неко мисли да не треба да учествујемо тамо где се доносе одлуке, онда он има
проблем са логиком. Наша мука око Косова лимитирала је учешће на међународним
форумима - приметио је Тадић.

  

Лидер демократа је напоменуо да се не би бунио ни да је неко други из опозиције
учествовао на траквом форуму док је он био председник.

  

- "У Србији сви знају да је Косово велики проблем и да нараста док се не решава. Још је
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Зоран Ђинђић рекао да тај проблем мора да буде нападнут одмах - објаснио је Тадић.

  

(Танјуг) 
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